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Vogelschrikkanonnen in vraag gesteld
nieuws

De Bond Beter Leefmilieu (BBL) wil dat Vlaams minister van Landbouw en Leefmilieu
Vera Dua het gebruik van vogelschrikkanonnen verbiedt omdat ze schadelijk zouden zijn
voor de gezondheid. De woordvoerder van Dua zegt dat er in september met de
landbouwers zal gepraat worden over het probleem.
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De Bond Beter Leefmilieu (BBL) wil dat Vlaams minister van Landbouw en Leefmilieu Vera Dua
het gebruik van vogelschrikkanonnen verbiedt omdat ze schadelijk zouden zijn voor de gezondheid.
De woordvoerder van Dua zegt dat er in september met de landbouwers zal gepraat worden over het
probleem.
Om te voorkomen dat vogels de gewassen beschadigen, gebruiken sommige landbouwers de
zogenaamde vogelschrikkanonnen. Het gaat om luchtdruk-of gaskanonnen die met korte
tussenpozen enorme knallen produceren om de ongewenste vogels weg te jagen. "Dit is vaak erg
hinderlijk, schadelijk voor de gezondheid en verstoort de rust op het platteland", aldus de BBL.
"Bovendien kan sterk getwijfeld worden aan de efficiëntie van die kanonnen. Heel wat vogelsoorten
laten er zich niet door afschrikken. Er zijn trouwens verschillende milieuvriendelijke en niet-
hinderlijke alternatieven om de vogels weg te houden". De kanonnen worden vooral gebruikt in de
regio rond Roeselare, het Waasland en in Limburg.
De milieubeweging vraagt dat er op Vlaams niveau een totaalverbod wordt ingevoerd of "dat er
tenminste naar alle Vlaamse gemeenten een omzendbrief wordt gestuurd, zoals Dua vorig jaar heeft
beloofd". "Dat is eigenlijk onze bevoegdheid niet", zo luidt het op het kabinet van Dua.
"Het probleem moet op gemeentelijk niveau geregeld worden, want het is erg lokaal. De
veldkanonnen worden enkel gebruikt in landbouwgebied, waar akkerteelt is. De omzendbrief voor
alle gemeenten bleek bij nader inzien geen goed idee, net omdat het probleem zich lang niet overal
stelt of evenveel hinder veroorzaakt", aldus de woordvoerder van Dua. "Maar omdat het probleem
jaarlijks weerkeert en we dit jaar al wat klachten kregen van particulieren, hebben we besloten in
september toch de koppen toch bij mekaar te steken en met de landbouwers mogelijke alternatieven
te bespreken", zo zegt hij nog.
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